
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 17. maj 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 754 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Jens Henrik Thulesen Dahl (DF). 

 

Spørgsmål nr. 754:  

”Kan ministeren bekræfte, at mange i det offentlige sundhedsvæsen ikke kender til 

eller ikke ønsker at benytte EDTA-behandling til åreforkalkninger og forbedring af 

blodkredsløbet med henblik på at undgå benamputationer?” 

 

Svar: 

Grundet det forhold, at der til brug for besvarelsen er indhentet bidrag fra Sundheds-

styrelsen, som nødvendiggør yderligere at indhente bidrag fra Danske Regioner, er 

det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for fristen. Jeg forventer at kunne be-

svare spørgsmålet endeligt ultimo august 2022 henset til sommerferieperioden. 
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